
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ČLENSKÉ SCHŮZE SPOLKU 

SENs z.s., Centrum péče o děti s vývojovou poruchou 

ze dne 17.12.2016 
 

Datum konání:    17.12.2016 

Místo konání:       J.Knihy 225, 337 01  Rokycany (ambulance SENs z.s.) 

Přítomni: 

- Mgr. Hana Marková (předsedkyně spolku) 

- MUDr. Eva Mayerová (místopředsedkyně spolku) 

- Lucie Jelšová (členka rady) 

- Bc. Simona Pěnkavová 

- Mgr. Dana Zelenková 

- Barbora Marková 

- Michaela Zajíčková 

Omluveni: 

- Mgr. Zuzana Kuncová 

- Mgr. Jana Palmová 

- Jan Kyselý 

- Miloslav Marek 

- Petra Kličková 

Program: 

1. Zahájení. 

2. Informace z jednání rady – přijetí nových členů, vyloučení členů. 

3. Změna člena rady. 

4. Projekty. 

5. Mimořádné členské příspěvky v r.2016. 

6. Nové prostory v Rokycanech - zařizování. 

7. Soupis majetku a dárců. 

8. Slavnostní představení nových prostor 9.12.2016. 

9. Plán aktivit na r.2017. 

10. Různé. 

11. Závěr. 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 Zahájení 

Předsedkyně spolku Mgr. Marková přivítala přítomné, konstatovala, že členská schůze byla 

svolána v souladu se Stanovami spolku, a že je přítomno 7 z 12 členů spolku a členská schůze 

je tak usnášeníschopná. Provedením zápisu byla pověřena p. Zajíčková, kontrolou zápisu byla 

pověřena p. Bc. Simona Pěnkavová. Jednání schůze vedla předsedkyně spolku Mgr. Marková. 

   

 Informace z jednání rady 

Předsedkyně spolku Mgr. Marková informovala přítomné o tom, že 10.10.2016 proběhlo 

jednání rady spolku. Na základě jednání rady spolku byli přijati noví členové spolku: Jan 

Kyselý (během celého roku 2016 lektor aikido), Barbora Marková (během celého roku 

asistence u dětí během skupinové péče, administrativní práce se třemi projekty spolku, 



dobrovolnice), Bc. Simona Pěnkavová (během celého roku asistence a péče o děti s PAS, 

dobrovolnice, speciální pedagog), Mgr. Dana Zelenková (vedoucí sociálních služeb, 

spolupráce při založení a prezentaci sociálních služeb spolku). Dále bylo na tomto jednání 

rozhodnuto o vyloučení členů, kteří se dlouhodobě nevěnují činnosti spolku, nezapojují se 

do aktivit ani jinak nejeví o činnost spolku zájem (nehradí členské příspěvky atd.): paní 

Tereza Hlavatá, paní Alena Langmayerová. Bylo rozhodnuto o jejich vyloučení ze členství 

ve spolku. 

Závěr: 

Členové Spolku nevznesli žádné protesty, ani neměli výhrady vůči navrženým postupům a 

rozhodnutí rady spolku. 

 

 Změna člena rady 

Dalším tématem, kterým se členové rady spolku zabývali, byla změna na postu člena rady. 

Rada rozhodla, že bude pro spolek přínosnější, jestliže budou v radě spolku zastoupeni jak 

zástupci rodičů, tak zástupci odborníků a práce bude rovnoměrně rozdělena mezi všechny 

členy rady spolku. Proto bylo dojednáno, že členka rady paní Lucie Jelšová odstoupí z postu 

člena rady a novým členem rady spolku byla zvolena Bc. Simona Pěnkavová, speciální 

pedagog, který se dětem věnuje již řadu let (děti dobře zná, dlouhodobě s nimi pracuje jak 

v rámci NNO tak s několika dětmi také v rámci školní docházky). Pro další období bude 

potřeba rozdělit kompetence a zajistit efektivní práci a řízení spolku (doposud: MUDr. Eva 

Mayerová: zajištění kooperace s paní účetní, správa účtu, veřejné sbírky, příprava DPP, 

darovacích smluv, evidence plateb spolku atd., Mgr. Hana Marková: odborná prezentace 

činnosti spolku, jednání s institucemi, jednání směrem k financování, kompletní zpracování i 

agenda realizovaných projektů spolku, aktualizace webových stránek, přebírání písemností, 

zajištění všech úkonů sociální služby (ambulance i dokumentace) atd.), od září p. Michaela 

Zajíčková: zpracování evidencí základních údajů o činnosti spolku, zajištění provozních a 

administrativních úkonů za spolek, koordinace dne otevřených dveří, zajištění komunikace 

mezi všemi členy spolku, kooperace  s radou spolku atd., Mgr. Palmová: příprava grafických 

materiálů – letáčky, PF, VZ, p. Jelšová – komunikace s tiskárnou fa Razítka Král – pro další 

období bude potřeba přesně rozdělit úkoly mezi více pracovníků, bude tedy také nutné 

zahrnout do rozpočtu! 

Závěr: 

Členové spolku neměli žádné připomínky ke změně člena rady, neměli výhrady vůči 

navrženým postupům a rozhodnutí rady spolku. 

 

 Projekty 

Předsedkyně spolku informovala o průběhu ukončování a dokumentaci projektů (včetně 

účetního zpracování), realizovaných během roku 2016. Všechny projekty jsou řádně 

zadokumentované (vše zpracovala předsedkyně spolku - v rozpočtech projektů nebyla 

zahrnuta částka na úhradu práce projektového manažera – tuto položku ale bude nutné 

v budoucnu zahrnout do rozpočtu a zapojit do práce dalšího pracovníka – projektového 

manažera). Poděkování Barboře Markové za pomoc s dokumentací všech třech projektů!.  

Během podzimu tohoto roku byla podána žádost o dotace z několika dalších programů, 

zajistila  předsedkyně spolku: 

-  Projekt materiálně technického vybavení, nadace Výbor dobré vůle (částka 10.000,- kč. na 

renovaci šatny a vstupních prostorů). Tento projekt byl úspěšný, celých 10 tis. Kč nám bylo 

schváleno. Poděkování paní Zajíčkové, za pomoc s kompletací a odesláním projektu. Nyní 

bude potřeba během ledna úpravy šatny a vstupu dokončit (bude projednáno na prvním 



jednání rady spolku, bude pověřen některý pracovník spolku). Termín dokončení realizace 

projektu: 31.1.2017. 

- Spolek se zapojil také do výzvy nadace IKEA, nominace Jan Kyselý -  záměr na realizaci 

návrhu a kompletního zařízení komunitní místnosti v Rokycanech (aktuálně postup do užšího 

výběru - nyní se čeká na konečné rozhodnutí).  

- Dalším podaným projektem (listopad 2016) je žádost o dotaci z programu Podaná ruka na 

UMO 3 – žádost o finanční prostředky na rok 2017. Zde jsme požádali o 50 tis. Kč na nákup 

tiskárny, terapeutických pomůcek a dalšího materiálu. Výsledek zatím nevíme. Poděkování 

paní Zajíčkové, za spolupráci s přípravami projektu. 

- Začátkem roku 2017 je nezbytné požádat KÚ Plzeňského kraje o mimoprogramovou 

dotaci, na zajištění základních provozních nákladů spolku! Nutné je zpracovat během 

vánočních svátků – zajistí předsedkyně spolku. 

Závěr: 

Členové spolku neměli žádné připomínky, informace vzali na vědomí, neměli výhrady vůči 

navrženým postupům a rozhodnutí rady spolku. Pro další období je nezbytné zajistit pracovní 

pozici projektového manažera. 

         

 Mimořádné členské příspěvky v r.2016 

Vzhledem ke skutečnosti, že spolek získal v srpnu 2016 do výpůjčky veliké prostory 

v Rokycanech a zároveň byl registrován, jako poskytovatel sociální služby (poskytování služeb 

od 4.11.2016 – poděkování Mgr. Zelenkové za pomoc se zajištěním úkonů k registraci!). 

Během září a října bylo nutné získané prostory co nejdříve zařídit - a novou ambulanci pro  

poskytování sociálních služeb uvést do provozu. Rada spolku tedy rozhodla o mimořádném 

členském příspěvku (členové spolku čerpali z projektů aktivity v hodnotě v rozsahu cca. 5-7 

tisíc korun, proto byla výše mimořádného členského příspěvku stanovena na jednotnou 

částku 2.000 kč.). Členský příspěvek uhradit (do konce prosince 2016) – je tedy vnímáno jako 

povinnost člena. Poděkováním všem za snahu získat sponzorské dary! 

Diskuse: 

MUDr. Mayerová – považuje za nezbytné, aby všichni členové mimořádný členský příspěvek 

uhradili („odkaz“ na význam komunikace a rovnosti členů). 

p. Jelšová – domnívá se, že je vhodný „finanční příspěvek  - ale podle individuální finanční 

možností každého člena“.  

Mgr. Marková – „odkaz“ na veliký rozsah aktivit (pro členy přednostně zdarma) – hrazené 

z projektů, doporučení aby všichni členové mimořádný členský příspěvek uhradili. 

Závěr diskuse: 

Členský příspěvek i rozhodnutí o platbě mimořádného členského příspěvku jsou platným 

rozhodnutím rady spolku – a tak tedy i povinností členů. 

 

 Nové prostory v Rokycanech – zařizování 

Během členské schůze bylo předloženo rozvržení finančních nákladů (přehled plateb a 

darů), k dispozici k prostudování všem přítomným členům spolku. Poděkování paní 

Zajíčkové za zpracování všech přehledů! 

Nové prostory v Rokycanech, ul. J. Knihy 225 bylo potřeba co nejdříve vymalovat. Vzhledem 

ke skutečnosti, že prostory jsou zkolaudované jako učebny, bylo nutno dodržet i určitý typ a 

výšku výmalby (zejm. omyvatelný email). Díky této podmínce byla cena výmalby vyšší než 

v případě běžné malby omítky – cenu 20.000, - Kč. spolek k dispozici neměl. Výmalbu tedy 

uhradili manželé Markovi (bylo rozhodnuto, že spolek tuto částku nebude evidovat jako 

finanční půjčku, kterou by manželům Markovým „dlužil“, ale bude tato částka zohledněna při 



platbách členských příspěvků v dalších dvou kalendářních rocích). Zapůjčená částka 20.000,- 

kč. tedy bude evidována jako uhrazené členské příspěvky za tyto členy: 

- Mgr. Hana Marková, 2.000,- za rok 2017  + 2.000,- za rok 2018 (zapůjčení fin. částky) 

- Miloslav Marek, 2.000,-  za rok 2017  + 2.000,- za rok 2018 (zapůjčení fin. částky) 

- Barbora Marková, 2.000,- za rok 2017  + 2.000,- za rok 2018 (rodinný příslušník) 

- Jan Kyselý, 2.000,- + za rok 2017  + 2.000,- za rok 2018  

       (člen není rodičem dítěte s PAS a nečerpá výhody) 

- Bc. Simona Pěnkavová, 2.000 ,- za rok 2017  

       (člen není rodičem dítěte s PAS a nečerpá výhody) 

- Mgr. Dana Zelenková, 2.000,- za rok 2017    

(člen není rodičem dítěte s PAS a nečerpá výhody) 

 

Závěr 

Členové spolku neměli žádné připomínky, informace vzali na vědomí, neměli výhrady vůči 

navrženým postupům a rozhodnutí rady spolku. 

 

 Soupis majetku a dárců 

Mgr. Marková předložila přítomným členům soupis dárců, kteří poskytli spolku finanční 

nebo věcný dar. Dále předložila k nahlédnutí zpracovaný soupis majetku spolku (včetně 

původního seznamu majetku, vedeného Ing. Sutnarovou). Poděkování za zpracování 

evidence majetku spolku i evidenci darů paní Zajíčkové. Členové spolku byli seznámeni se 

skutečností, že veškerý majetek spolku je umístěn v prostorách spolku v Rokycanech. 

Počátkem roku 2017 (leden až březen) budou na materiální věci (majetek spolku) umístěna 

evidenční čísla – prosba směrem k paní Zajíčkové. Veškeré vybavení ambulance v Plzni je 

soukromým majetkem Mgr. Markové, které bezúplatně spolku zapůjčuje k užívání - jeho 

odborné činnosti. V ambulanci v Plzni je z majetku spolku umístěna pouze 2x židle 

s kovovými nohami (barva růžová, která by poškodila nohami koberce v Rokycanech) – další 

majetek byl převezen do Rokycan. Vybavení, které zanechala Ing. Sutnarová (zakoupil 

přípravný výbor) byl uhrazen Ing. Sutnarové z finančních prostředků manželů Markových. 

Další majetek Ing. Sutnarové (mikrovlná trouba, rychlovarná konvice a dva stoly), který si po 

opakovaném vyzvání nepřevzala, byl zařazen do majetku spolku (bez darovací smlouvy) a je 

také umístěn v prostorách v Rokycanech. V prostorách v Rokycanech jsou také umístěny další 

předměty, které někteří ze členů zapůjčili k užívání spolku (např. pomůcky ke cvičení, kávovar 

atd.) a předměty, které jsou majetkem ZŠ a MŠ Zaječov (část písku, nádoba na písek, 2x 

kalaxy ve vstupních prostorách). 

Poděkování B. Markové, J. Kyselému, S. Pěnkavové za stěhování a montáž nábytku, panu 

Kličkovi za montáž nábytku, dále p. Zajíčkové a paní Kličkové za úklid prostorů. Veliké 

poděkování M. Markovi za „náročnější“ práce (vstupní dveře, pokládka koberce, montáž linky 

přikotvení nábytku ke zdi, osazení 5x dveří atd.). Poděkování manželům Mayerovým za 

montáž šatní stěny. Poděkování p. Švarcovi (tatínek p. Zajíčkové) za montáž poštovní 

schránky, cedulí s kontakty spolku atd.), p. Zajíčkové za přípravu vizualizací do prostorů 

spolku atd.  

Závěr: 

Členové spolku neměli žádné připomínky, informace vzali na vědomí, neměli výhrady vůči 

navrženým postupům a rozhodnutí rady spolku. 

 

 Slavnostní představení prostor zástupcům města, odborníkům i veřejnosti 9.12.2016 



Dne 9.12.2016 proběhlo slavnostní představení nových prostor v ul. J. Knihy 225, 

v Rokycanech, zástupcům města a odborné i laické veřejnosti.  Zúčastnilo se velké množství 

odborníků (logopedi, pediatři, psychologové, zástupci škol), ale také oba místostarostové 

města Rokycany. Poděkování za organizaci celého dne paní Zajíčkové, paní Palmové za 

zajištění daru – občerstvení, Bc. Pěnkavové za účast a odbornou prezentaci činnosti spolku. 

Veliké poděkování Mgr. Kuncové – za organizaci benefiční akce (ve spolupráci se ZUŠ) – kdy 

bude věnována ve prospěch spolku částka 5.000,-  kč. Akci lze hodnotit jako velmi přínosnou. 

Byla odborné veřejnosti představena činnost spolku - poskytovaní soc. služby, další oborné 

spec. pedagogické služby spolku a také finanční náročnost činnosti spolku. Přítomna byla také 

zástupkyně tisku (vyšel článek v Rokycanském deníku). Oba místostarostové města Rokycany 

a PhDr. Kohoutová (vedoucí sociálního a zdravotního odboru) přislíbili spolku finanční pomoc 

(při financování ambulance sociální služby pro občany Rokycanska) i pomoc se zakoupením 

interaktivní tabule. V lednu budou probíhat jednání. 

 

Závěr: 

Členové spolku neměli žádné připomínky, informace vzali na vědomí, neměli výhrady vůči 

navrženým postupům a rozhodnutí rady spolku. 

 

 Plán aktivit na r. 2017 

Mgr. Marková představila nabídku aktivit na příští rok. Nyní budou obesláni rodiče, aby se 

vyjádřili, o jaké aktivity budou mít zájem. Podle toho se pak následně naplánují termíny. 

Aktivity budou hrazené – dle ceníku na webu (lekce budou hrazené „jako blok“). 

Možné aktivity: 

- Individuální péče 

- Terapeutické skupiny (2-3 děti) 

- Velké skupiny (4-6 dětí) 

- Rodičovské skupiny 

- Sourozenecké skupiny 

- Aikido-cvičení 

- Relaxační cvičení 

- Plavání – bazén Rokycany 

Závěr: 

P. Zajíčková obešle členy, aby se vyjádřili, o jaké aktivity budou mít v příštím roce zájem. 

Členové spolku neměli žádné připomínky, informace vzali na vědomí. 

 

 Různé 

a) Návštěvní řád  

Po zkušenostech z provozu ambulance vzešla nutnost vypracovat pravidla pro 

návštěvníky. Rodiče nebudou moci (během skupinových aktivit) čekat na své děti uvnitř 

ambulance. Ambulance sociální služby bude dle potřeby probíhat také v hracím koutku 

čekárny, vstupních prostorů. 

Závěr: 

Během prvního pololetí roku 2017 bude - podle reálných zkušeností zpracován Návštěvní 

řád, který bude součástí provozního řádu pro Rokycany. 

b) Benefiční akce 

V letošním roce proběhly 2 benefiční koncerty pořádané Mgr. Kuncovou. Oba byly velice 

úspěšné, na prvním bylo vybráno 4.000,- Kč a na druhém 5.000,- Kč. Mgr. Kuncová bude 

požádána, zda by mohla v těchto akcích pokračovat. 



Závěr: 

P. Zajíčková osloví Mgr. Kuncovou, zda je ochotna organizovat tyto benefiční akce. 

Vhodné by bylo realizovat další akci kolem dne autismu (duben). 

c) Vzdělávací semináře 

Mgr. Marková navrhuje zvážit možnost výhledově pořádat placené vzdělávací semináře 

pro odborníky. Na základě zkušeností (cca. 30 zájemců bylo zařazeno + dalších cca. 20 

bylo odmítnuto) – o vzdělávání  (odborníky z praxe) je velký zájem.  

 

d)  Spolupráce spolku: Významné „spojení“ spolku SENs z.s. s NAUTIS (dříve APLA) je velmi 

dobré pro vnímání spolku veřejností – bude zvažována možnost při slavnostním zahájení 

činnosti NAUTIS v Rokycanech uspořádat „společný“ Den otevřených dveří v SENs. 

Zároveň by bylo vhodné, aby na tento den byla naplánována benefiční akce. Současně 

probíhá úzká spolupráce se ZŠ Zaječov (sociální dovednosti 2x týdně dopoledne, 4 děti s 

PAS) – v rámci spolupráce bylo zakoupeno část vybavení (2x kalax v chodbě, kinetický 

písek v nádobě) a rodiče zařazených dětí byly dárci většiny vybavení ambulance 

v Rokycanech (regály, židle, kalax, polštáře, kontejnery, malý koberec atd.). Pro další 

období bude rada spolku zvažovat možnosti a rozsah další spolupráce. 

e) Strategický plán - Strategický plán pro rok 2017 (bude upřesněn během jednání rady, 

leden, únor 2017): 

1) Leden: vyučtování / podání - projekty! + zařízení společného zázemí (chodba, šatna)  
2) Zařízení „sklad, kreslírna“ - malá část prostorů na relaxaci a „špinavé aktivity“ (barvičky 

atd.) + (příspěvek ZŠ Zaječov a dohoda o spolupráci?) 
3) Zpracování výroční zprávy 
4) Dozařízení velké místnosti (ambulance) - podle potřeb dětí (velké skupinky, skupinová 

péče, v rámci sociální služby)  - horní skříňky nad kalax a umyvadlo? 
5) Zařízení komunitní místnosti + pořízení písku, instrumentária, sedacího nábytku 
6) Veřejná sbírka: prostředky budou určeny na nákup interaktivní tabule příp. vybavení 

komunitní místnosti (dle aktuální potřeby dětí) 
7) Kasičky – zajistit jejich umístění 
8) Benefiční akce: duben, prosinec, Mgr. Kuncová, povinné vstupné! 
9) ? výhledově promyslet úpravu/vyčištění technické opracování? (vyčištění) velké chodby a 

wc – technický povrch? Nelze uklidit! 
10) Projekt VDV (relaxační místnost – koutek, bazének s míčky, žíněnky atd.) 
11) Letní měsíce: úklid prostorů (nebudou aktivity pro děti), „poběží“ jen ambulance služby 
12) Přednášky, semináře – dle dohody s městem (max. 2x ročně) 
13) Podzim: akreditace vzdělávacích programů? – možnost příjmů pro spolek? 

 

Závěr:  

Členové spolku neměli žádné připomínky, informace vzali na vědomí, neměli výhrady vůči 

navrženým postupům a rozhodnutí rady spolku. Mgr. Marková zjistí termín slavnostního 

zahájení v NAUTIS. P. Zajíčková pak organizačně zajistí Den otevřených dveří v SENs a osloví 

Mgr. Kuncovou, zda by bylo možné v tu dobu uskutečnit benefiční koncert. 

 

Závěrem Mgr. Marková poděkovala přítomným za účast a členskou schůzi ukončila. 

 

 

V Rokycanech dne: 17.12.2016 

 

Zapsala: Michaela Zajíčková                                                  …………………. …………………………………….. 

 



Kontrolu zápisu provedla:                                                     …………………………………………………………… 

 

 

Členové spolku obdrželi zápis e-mailem dne 22.12.2016 

 

 

 

 


